
Magdalena Radomińska Żabia Wola, 20X2.2Oi 9r.
Radna Gminy Żabia Wola P Ł Y N Ę LO

Urząd Gminy Zabta Wola

2oh
nośćzałqczników ........t..IUnt7(C3 jr

LEisprzewodnicztiRaay
Gminy Zabia Wola

Pani Anna Filipowicz

Interpelacja i zapytanie radnej nr 2/2019

Po rozmowach i konsultacjach z Zarządem OSP Żelechów zwracam się
z uprzejmą prośbą o pilne wyznaczenie terminu przetargu związanego z rozbudową
strażnicy OSP Żelechów. Kończy się zima i dobrze byłoby, żeby dalsze prace
rozpoczęły się jak najszybciej. Poprzedni etap rozbudowy zaczął się jesienią,
co w efekcie spowodowało utrudnienia w funkcjonowaniu jednostki.
Do grudnia nie był podłączony gaz, więc budynek nie był ogrzewany. W związku
z tym było zimno w garażu, szatni i pozostałych pomieszczeniach. Wpływało to
negatywnie na samochody, sprzęt, a także sprawiało, że ubrania bojowe po akcjach
nie miały jak wyschnąć. Strażacy nie mieli zapewnionego nawet minimum
sanitarnego — ToiToi na zewnątrz, temperatura w szatni około 10 stopni.
Zwracam się także z prośbą o zmianę zagospodarowania działki na terenie OSP
Żelechów (zgodnie z propozycją przedstawioną przez Zarząd OSP Żelechów)
i utwardzenie terenu kostką brukową, aby umożliwiało to bezpieczne poruszanie się

C samochodów i sprawne funkcjonowanie jednostki.
Proszę o odpowiedź na piśmie, kiedy Urząd Gminy Żabia Wola poczyni kroki

związane ze zmianą zagospodarowania działki OSP Zelechów i ogłoszeniem
przetargu dotyczącego rozbudowy strażnicy.
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